
صحبت با گوستاوو بلانکو بعد از یک فصل بازی در ایران جذابیت های 
خاص خودش را دارد. مهاجمی که موتورش دیر روشن شد اما در این اواخر 
بـــا گل هایش امیدهای اســـتقلال و هوادارانـــش را تا لحظات پایانی فصل 
گذشـــته برای قهرمانی زنده نگه داشـــت. درطول فصل چندین بار ســـعی 
کردیـــم بـــا این مهاجم آرژانتینی مصاحبه مفصلی را انجام بدهیم اما هربار 
برنامه های فشرده استقلال یا مسائل پیرامونی ازجمله ممنوع المصاحبه شدن 
بازیکنان باعث شد این فرصت از دست برود. هرچند این مهاجم بعد از 
بازی با پیکان قول داد به زودی بعد از بازگشت به کشورش به پرسش های 
خبرنگار »فرهیختگان« پاسخ بدهد. این درحالی است که بلانکو در این 
بیـــن و درخصـــوص اتفاقاتی که در بین فصل بر ســـر قـــراردادش رخ داده و 
ماجراهایی که در روزهای پایانی ســـال گذشـــته از ســـوی مدیربرنامه های 
ایرانی اش منتشـــر کردیم، صحبتی را مطرح نکرده تا حواشـــی آن بیشـــتر از 
این افزایش پیدا نکند. درخصوص استقلال فصل گذشته، کار با نکونام، 
اتفاقات داوری و زندگی در تهران و سایر مسائل با این مهاجم بلندقامت 

آرژانتینی به گفت وگو نشستیم که متن آن را در زیر می خوانید.

دربـــاره فصلـــی کـــه ســـپری شـــد، صحبـــت را آغـــاز کنیـــم. چرا اســـتقلال بـــا وجود 
شایستگی هایی که داشت نتوانست قهرمان شود؟ چه دلایلی در این امر موثر بود. 
ما همه تلاش خود را کردیم چه بســـا بیشـــتر به خاطر مســـائل فوتبالی نتوانســـتیم 
قهرمان شویم، هرچند مسائل دیگری هم تاثیرگذار بودند. در فصل گذشته همه 
تلاش مان را کردیم اما به امتیاز لازم برای قهرمان شدن نرسیدیم. البته پیش از این 
در کشورهای دیگر هم در شرایط مشابه در چنین موقعیت هایی قرار گرفته و آن 
را زندگی کرده بودم و امسال هم در چنین موقعیتی قرار گرفتم و متاسفانه این بار 

این موقعیت برایم تبدیل به قهرمانی نشد. 

درهرصورت استقلالی ها اعتقاد دارند مسائل مرتبط با داوری و برخی حواشی بیرونی 
نیز در قهرمان نشدن استقلال نقش داشتند. 

تا زمانی که VAR نیاید شـــرایط برای داوران فوتبال ایران ســـخت اســـت. بالاخره 
مواقعی می شود که آنها باید به سرعت تصمیم بگیرند. بعضی وقت ها به اشتباه 
سوت می زنند و این اشتباه می تواند عمدی یا ناخواسته باشد و این را خودشان 
بهتر می دانند. اما اینکه امسال داوران اشتباه کردند و این امر در قهرمان نشدن 
ما تاثیرگذار بود باید در این خصوص این بحث را مطرح کنم که داوران در فصل 

گذشته در بسیاری صحنه ها اشتباه کردند. 

برخی هم عقیده دارند کلید قهرمانی در نیمه دوم بازی با نساجی از دست استقلال 
افتاد. با توجه به نتیجه دیدار پرسپولیس و استقلال خوزستان، قید پیروزی در این 

بازی را زدید؟
در بازی با نساجی بازی برابر بود، هرچند ما مثل همیشه برای بردن مسابقه به زمین 
رفتیم. درهرصورت آنها در این بازی دروازه خود را بسته نگه داشتند. بازیکنان این 
تیم کاملا در زمین خود دفاع می کردند. نساجی از آن دسته تیم هایی است که با 
ارائه یک بازی بسته، فضا را برای شما تنگ می کند. اتفاقا موقعیت های گل هم 

در این بازی داشتیم اما متاسفانه به این مهم نرسیدیم. 

بازی زیبا یا نتیجه تحت هر شرایطی! نظر شما چیست؟ خیلی ها عقیده داشتند 
اســـتقلال زیبا بازی نمی کند و بردهایش اقتصادی اســـت. به خاطر همین برخی 
پیشکسوتان این تیم می گویند باید نکونام برود. نظر شما چیست؟ این چهره بماند 

و استقلال با او ادامه بدهد؟
درباره بازی زیبا یا زیبا بازی کردن، هرکســـی برداشـــت و فلســـفه خودش را دارد و 
همه نمی توانند در این مورد مثل یکدیگر فکر کرده و برداشـــت مشـــابهی داشته 
باشند. اما این طور هم نیست که در فوتبال همیشه توپ و مالکیت دست شما 
باشد. برخی مواقع باید دفاع کنید یا بدوید و این به نظرم خودش بخشی از زیبا 
بازی کردن است. زیبا بازی کردن فقط مالکیت توپ نیست. ضمن اینکه شما 

برای موفقیت فقط نباید به دنبال این مقوله باشید، چون بردن و کسب 3 امتیاز 
در بازی از همه چیز مهم تر است. اما اینکه می گویید عده ای اعتقاد دارند نکونام 
باید برود؛ از نظر من امسال نکونام کار بزرگی را در استقلال انجام داد. ما امتیازات 
زیادی را کسب کردیم. هیچ کسی هیچ چیزی را دو دستی به ما تقدیم نکرد و این 
شایستگی نکونام را نشان می دهد و امیدوارم این سرمربی در استقلال به کارش 
ادامه بدهد و بتواند با تجربیاتش به این تیم کمک کند و در سال جدید موفق باشد. 

فصـــل گذشـــته برایتان چطور بود؟ دربـــاره گل هایتان صحبت کنید. هرچند به نظر 
می رسد موتور گلزنی تان خیلی دیر روشن شد. 

فکـــر می کنـــم به خاطـــر عادت کردن به شـــرایط جدید بـــود که این اتفـــاق افتاد. 
درهرصورت من در اواسط فصل از یک خانه به خانه جدیدی منتقل شدم، چون 
خانه قبلی ام را دوســـت نداشـــتم. ضمن اینکه وقتی شـــما وارد یک کشور جدید 
می شوید کمی طول می کشد که با مسائل فوتبالی و غیرفوتبالی آن کشور آشنا شوید 
و این باعث می شود از لحاظ حرفه ای در ادامه فصل عملکردتان بهتر و بهتر شود. 

در هر صورت به عنوان یک مهاجم حرفه ای با حضورتان در اســـتقلال پیش بینی 
می شد گل های بیشتری بزنید. چرا این اتفاق در نیم فصل اول نیفتاد؟ به خاطر عدم 

آشنایی با محیط این اتفاق افتاد یا مسائل دیگری وجود داشت؟
فکر می کنم عادت کردن به یک تیم و کشور جدید و یک لیگ متفاوت یک مقدار 
سخت است. خوشبختانه من این شرایط را گذراندم و مطمئنم از این پس شرایط 

برایم در ایران متفاوت خواهد بود. 

با وجود گل های کمی که زدید اما نکونام از شما راضی بود و به نظر می رسد در سایر 
بخش های دیگر مثل پرس و جنگندگی به تیم کمک می کردید. این وظیفه جدیدی 

برای شماست یا قبلا هم در لالیگا آن را تجربه کرده بودید؟
من مهاجم هستم و می دانم که وظیفه اصلی یک مهاجم گل زدن است اما برخی 
مواقع این اتفاق نمی افتد. از طرفی هم خیلی دوست دارم در هر بازی تحت هر 
شرایطی به تیمم کمک کنم. در واقع این کمک می تواند گل زدن باشد یا فضا سازی 
که بازیکنان دیگر از این فضا اســـتفاده کنند. فشـــار آوردن و پرس کردن از بالا از 
مهاجم ها شروع می شود و اینکه ما بتوانیم فشار بیاوریم و با پرس در زمین حریف 
توپگیری کنیم این به همه ما کمک می کند که نزدیک به دروازه حریف باشیم و 

در فضا و زمین حریف بازی کنیم. 

دوباره به گذشته برگردیم؛ از حضور در استقلال و ایران صحبت کنیم. چه حسی 
از این حضور بعد از یک سال دارید؟ می مانید و با این تیم ادامه می دهید یا اینکه 

از سایر تیم های ایرانی هم برایتان پیشنهاد رسیده است و به جدایی فکر می کنید؟
در ایـــران و به خصـــوص در اســـتقلال احســـاس خیلـــی خوبی داشـــتم و خیلی 
راحت بودم. از تمام افرادی که این احســـاس را به من دادند تشـــکر می کنم. الان 
در تعطیلات هستم و تا حدود زیادی از جریانات فوتبال دورم. کمی زمان سپری 
شود می توانیم دوباره درباره مسائل فوتبالی و سوالی که مطرح کردید با جزئیات 

بیشتری صحبت کنیم. 

در چند جمله؛ کار با جواد نکونام چطور بود؟ این سرمربی را چطور توصیف می کنید؟
به عنوان بازیکن همیشه سعی می کنم از دیگران یاد بگیرم حالا در هر سنی که 
می خواهند باشـــند و من هم از ســـرمربی اســـتقلال چیزهای زیادی یاد گرفتم. او 
نشان داد که کیفیت و تجربه لازم را دارد. از همه مهم تر تجربه فوتبال بازی کردن 
در سطح اول دنیا و همچنین تیم ملی را برای سال های زیادی دارد و من سعی 
می کنـــم از تجربیات او اســـتفاده لازم را ببـــرم و به حرف هایش گوش می کنم. کار 
کردن با این چهره واقعا باعث افتخار اســـت و من ســـعی می کنم نهایت بهره و 

استفاده را از این همکاری ببرم. 

زندگی در تهران چگونه اســـت؟ چه چیزهایی برایتان لذت بخش و چه مســـائلی 
آزاردهنده هستند؟

تهران شهر خوبی است و آیتم های خوبی برای زندگی دارد. در کل ایران به خاطر 
تاریخی که دارد همیشـــه در جهان مطرح بوده از طرفی تهران من را همیشـــه یاد 
شهر خودم مندوسا در آرژانتین می اندازد؛ شهری که کوهستانی و خشک است. 
همچنین تهران به خاطر عظمت و بزرگی که دارد همیشه من را شگفت زده کرده 

و همواره برایم با سورپرایز همراه بوده است. 

از تفاوت های لیگ ایران و اسپانیا هم می توانید نکاتی را برایمان بگویید؟
عملا امروزه ما خیلی تفاوتی بین فوتبال کشورها در جهان نمی بینیم. فکر می کنم 
در همه جای دنیا این مقوله اجتماعی مشـــابه دنبال می شـــود. فقط در اســـپانیا 
سرعت فوتبال بیشتر است؛ هرچند ایران هم لیگ خوبی دارد که از بازیکنان و 

استعدادهای مناسب و خوبی بهره می برد. 

به عنوان آخرین سوال درباره کوین یامگا چه صحبتی دارید؟ بازیکنی که به خاطر 
مصدومیت فرصت همراهی با تیم در نیم فصل دوم را از دست داد. 

برای کوین آرزوی سلامتی می کنم. امیدوارم زودتر حالش خوب شود. او بازیکن 
خیلی بزرگ و حرفه ای هست و از لحاظ شخصیتی نیز بازیکن باشخصیت و 
بزرگی به شمار می رود و همیشه برایش انرژی مثبت می فرستم تا زودتر بتواند برگردد. 

سیزدهمین دوره مسابقات کوراش قهرمانی زنان آسیا درحالی برگزار شد 
که امسال ایران میزبان مسابقات آسیایی بود. مسابقات به میزبانی سالن 
۱۲ هزار نفری آزادی در تهران برگزار و تیم ملی کوراش زنان ایران در پایان 
مسابقات نایب قهرمان آسیا شد. این درحالی است که حالا زمزمه هایی 
برای حضور این رشته در المپیک هم مطرح می شود. فدراسیون جهانی 
کوراش در تلاش است که این رشته هم یکی از رشته های المپیکی باشد 
و کمیتـــه بین المللی المپیک هم قرار اســـت موضـــوع حضور کوراش در 
المپیک را بررسی کند. طاهره آذر پیوند، کوراش کار وزن منفی 57 کیلوگرم 
ایران که موفق به کســـب مدال طلا و قهرمان آســـیا شـــد، در گفت وگو با 
»فرهیختگان« از کسب این مدال و آرزوی همیشگی کوراش کاران برای 

حضور در المپیک گفت. 

مســـابقات آســـیایی در تهران برگزار شـــد و شـــما موفق به کسب مدال طلا 
شدید. مسابقات چطور بود؟

ســـطح مســـابقات خیلـــی بالا بـــود و تیم هایـــی که همیشـــه رقبای 
اصلی ما بودند و در کوراش حرفی برای گفتن داشـــتند، در این 

مسابقات شرکت کرده بودند. تیم هایی مانند ازبکستان، چین 
... رقبایی هســـتند که همیشـــه در کوراش قدرتمند  تایپه و

بوده اند. مسابقه اول من با رقیب هندی بود که مدال نقره 
کارتا را داشت، مسابقه بعدی  مسابقات آسیایی جا
بـــا کـــره جنوبی بود و در فینال با حریف ازبکســـتانی 

مسابقه دادم که هم قهرمان آسیا بود و هم قهرمان جهان. 

پس ازبکستان سخت ترین رقیب شما بود؟
بله، حریفان ما بیشتر از کشور ازبکستان هستند و ما هم در فینال به هم خوردیم. 

و این مدال طلا چه حسی داشت؟
قبل از بازی های آسیایی هانگژو یک مسابقات آسیایی برگزار شد که آن هم 
در هانگژو بود، من آنجا توانستم مدال نقره را به دست بیاورم. بازی ام با حریف 

چینی بود و مساوی شد اما چون رقیبم با امتیاز برده بود، برنده بازی شد. برای 
همین امسال تمام هدف و  انگیزه ام این بود که بتوانم مدال طلا بگیرم و خدا را 

شکر می کنم که این اتفاق افتاد و مدال طلای آسیا برای من شد. 

امسال ایران میزبان مسابقات بود. میزبانی کشورمان را چطور دیدید؟
حقیقتا خودم اصلا فکرش را نمی کردم که میزبانی اینقدر خوب باشد. همه چیز 
واقعا عالی برگزار شـــد، چه به لحاظ هتلی که برای تیم های دیگر گرفته بودند 
و امکاناتی که در اختیار داشـــتند و چه برگزاری مســـابقات در ســـطحی بالا، 

واقعا همه چیز عالی بود. 

حالا چه مسابقاتی را پیش رو دارید؟
این مســـابقات آســـیایی که برگزار شد، انتخابی برای مسابقات پرو بود، یعنی 
باید مدال طلا می گرفتی تا بتوانی در مســـابقات پرو شـــرکت کنی و از هر قاره 
یک یا دو نفر مستقیم در مسابقات پرو شرکت می کنند، مسابقات جایزه بزرگ 
که 10 هزار دلار جایزه دارد ولی این مسابقات چندماه دیگر است و مسابقات 

داخل سالن که آن هم حدود دو ماه دیگر برگزار می شود. 

درحال حاضر زمزمه هایی برای حضور رشته شما، یعنی کوراش در المپیک وجود 
دارد و مسئولان درحال بررسی آن هستند. 

از صمیم قلبم امیدوارم این اتفاق بیفتد. فدراسیون جهانی کوراش درتلاش 
است که این رشته وارد المپیک شود و ان شاءالله که همین طور هم بشود. 
رشـــته کوراش فقط مســـابقات المپیک را کم دارد. ما مسابقات جهانی، 
یم.  یم و فقط المپیک را کم دار ... را دار آسیایی، بازی های داخل سالن و
امیدوارم با تلاش هایی که درحال انجام است، کوراش هم وارد المپیک 

شود و تیم ملی کوراش ایران هم بتواند در این رشته کشور را سربلند کند. 

گوستاوو بلانکو در گفت وگو با »فرهیختگان«: داوران در فصل گذشته در بسیاری صحنه ها اشتباه کردند 

نکونام امسال کار بزرگی کرد
 او بماند امسال استقلال موفق می شود         مقابل نساجی مثل همیشه برای برد رفتیم؛ آنها خیلی بسته بازی کردند 

 بازی زیبا فقط به مالکیت نیست؛ ۳ امتیاز از هر چیزی باارزش تر است

طاهره آذرپیوند در گفت وگو با »فرهیختگان«: امیدوارم کوراش به زودی یکی از رشته های المپیکی باشد

به خودم قول داده بودم نقره آسیا را به طلا تبدیل کنم
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محمدرضاحاجیعبدالرزاق
خبرنگار گروه ورزش

فدراسیون فوتبال راه دورزدن قانون را بست
افزایش قراردادها فقط ۳0 درصد

جریمه مالی و کسر امتیاز در انتظار متخلفان
فدراسیون فوتبال در نظر دارد مانند فصل گذشته دستورالعمل هایی را 
برای باشگاه های لیگ برتری در نظر بگیرد و بر همین اساس نیز اقدام 
به تعیین سقف بودجه 325 میلیاردی و ضمانت اجرایی برای این 
قانون کرده است. براساس یکی از بندهای جدید دستورالعمل کارگروه 
نظارت بر قراردادها، باشگاه ها اجازه دارند در قراردادهای دو و چند 
یکن  یکنان شان، هر ساله 30 درصد به رقم قرارداد باز ساله خود با باز
اضافه کنند و مانند فصل گذشته اجازه انتقال بیش از این میزان به 
سال بعد را ندارند. این قانون برای جلوگیری از دور زدن قانون سقف 
قرارداد 325 میلیاردی مصوب شده تا به این ترتیب هیچ باشگاهی 
یکنان خود را به سال  نتواند مانند سال گذشته بخش عمده قرارداد باز
بعد موکول کند و به این ترتیب قانون سقف بودجه را دور بزند. پیش 
از این با تصمیم کارگروه نظارت بر قراردادها و تصویب هیات رئیسه 
فدراسیون فوتبال، سقف بودجه باشگاه های لیگ برتری برای فصل 
آینده 325 میلیارد تومان اعلام شد که این میزان می تواند در صورت 
قهرمانـــی و کســـب مجوز حرفه ای تـــا 425 میلیارد تومان افزایش پیدا 
کنـــد. در چنین شـــرایطی مهم ترین موضوع در قانون ســـقف بودجه، 
بحـــث ضمانـــت اجرایی اســـت؛ موضوعی که ســـال گذشـــته وجود 
نداشـــت. در لیگ بیست وسوم دســـتورالعمل سقف بودجه مصوبه 
هیات رئیسه فدراسیون را نداشت و عملا قانون نبود. به همین دلیل 
مشکلات فراوانی ایجاد شد تا این دستورالعمل شکست خورده تلقی 
شود. با توجه به مشکلات اشاره شده و برای رفع این موارد جلسات 
متعددی در فدراســـیون فوتبال برگزار شـــده اســـت. بر این اســـاس، 
کارگروه نظارت بر قراردادها برای فصل آینده این اختیار را به کمیته 
انضباطی داده تا در صورت تخطی هر یک از تیم ها از سقف قرارداد، 
باشـــگاه متخلف را به جریمه نقدی و کســـر امتیاز محکوم کند. در 
این قانون تنها باشگاه متخلف به کسر امتیاز محکوم خواهد شد و 
ی به تیم های رقیب داده نمی شود.  این آیین نامه به زودی  هیچ امتیاز
در جلســـه هیات رئیســـه مورد بررسی قرار خواهد گرفت تا در صورت 
تایید در فصل آینده لیگ برتر به شکل قانون درآمده و اجرایی شود. 

مسابقات روئینگ بریکس روسیه

 تیم بانوان دانشگاه آزاد 
به مدال برنز رسیدند

بانـــوان کشـــورمان در فینـــال روئینـــگ دونفره ســـنگین وزن در رقابتی 
نفســـگیر بـــا قهرمانـــان جهـــان و اروپا موفق شـــدند تا اولیـــن مدال برنز 
مسابقات روئینگ بریکس به میزبانی کازان را برای تیم ایران به ارمغان 
بیاورند. در ادامه رقابت های روئینگ بریکس کازان، دیروز تیم روئینگ 
دونفـــره دانشـــگاه آزاد ایـــران با ترکیب کیمیا زارعی و ســـاقی ملکی در 
فینال سنگین وزن دونفره در رقابت نفسگیر با قهرمانان جهان و اروپا 
از روسیه، بلاروس، امارات و قزاقستان با ثبت رکورد ۸:0۹:0۸۷ دقیقه 
مدال برنز این مسابقات را برگردن آویختند تا نخستین مدال ایران را 
در این دوره از رقابت ها دشت کنند. در این رقابت پاروزنان روسیه و 
بلاروس طلا و نقره گرفتند. تیم روئینگ دانشـــگاه آزاد به نمایندگی از 
ایران با ترکیب کیمیا زارعی، ساقی ملکی، مهنا حاجی حسینی، آیگین 
کریمی، امیرحســـین محمودپور و امیررضا عبدالی در این مســـابقات 
در مواد تک نفره، دونفره و چهارنفره سنگین وزن و سبک وزن شرکت 
کرده است. همچنین محمودپور و عبدالی در فینال روئینگ دونفره 
سبک وزن مردان در رقابتی سخت و نزدیک با قهرمانان جهان و اروپا 
در رده چهارم ایستادند. مسابقات روئینگ بریکس کازان از 24 تا 2۷ 
خرداد با حضور 10 کشور ایران، روسیه، بلاروس، صربستان، ازبکستان، 
قزاقستان، ارمنستان، امارات متحده عربی، هند و جمهوری آذربایجان 

در شهر کازان روسیه در حال برگزاری است. 

لیگ قهرمانان بسکتبال آسیا

گردان هاشمی چهارم شدند شا
ی رده بندی لیگ قهرمانان آسیا  ی گرگان در باز تیم بسکتبال شهردار
مغلوب نماینده ژاپن شد تا با کسب عنوان چهارمی به کار خود در این 
گردان مصطفی هاشمی در این مسابقات رو  مسابقات پایان دهد. شا
ی در  گون فلایز ژاپن به میدان رفتند که این باز ی هیروشیما درا در رو
ی گرگان در  پایان با برتری ۸1 بر ۷۶ نماینده ژاپن همراه بود. شـــهردار
کوارترهای دوم و چهارم، 22 بر 14 و 20 بر 1۷ برنده شد اما کوارترهای 
گذار کـــرد تا درنهایت در جایگاه  اول و ســـوم را 20 بـــر 2۹ و 14 بـــر 21 وا

چهارم این رقابت ها قرار بگیرد. 

برای حضور در المپیک 2024

علی لبیب راهی پاریس می شود
ی علی لبیب  با اعلام کمیته تیم های ملی فدراسیون دوچرخه سوار
یس حضور خواهد داشت.  به عنوان نماینده کشورمان در المپیک پار
ی  با توجه به یک ســـهمیه کسب شـــده توسط تیم ملی دوچرخه سوار
یـــس، کمیتـــه تیم هـــای ملی  جـــاده کشـــورمان در المپیـــک 2024 پار
فدراســـیون نام علی لبیب را به عنوان رکاب زن المپیکی کشـــورمان 
ی های آســـیایی  معرفی کرد. پس از عملکرد قابل قبول لبیب در باز
هانگـــژو و بـــه دنبـــال آن کســـب مدال برنز مســـابقات قهرمانی آســـیا 
یگنز ســـرمربی حال حاضر  قزاقســـتان، بـــا نظر موافـــق آقای جاناتان و
ی با بررسی  تیم ملی، کمیته تیم های ملی فدراســـیون دوچرخه ســـوار
ی ایران  ، تنها نماینده المپیکی دوچرخه سوار عملکرد این ورزشکار

یس معرفی کرد.  را جهت حضور در المپیک پار

یورو 2024

سوئیس مقتدرانه استارت زد
تیم ملی ســـوئیس در دومین روز رقابت های یورو 2024 و در ورزشـــگاه 
راین  انرژی شـــهر کلن برابر مجارســـتان به برتری ســـه بر یک رســـید تا 
گام نخســـت در این تورنمنت را محکم برداشـــته و شـــانس خود برای 
صعود به مرحله بعد را افزایش دهد. سوئیسی ها نیمه اول را با گل های 
دقایـــق 12 و 45 کـــوادوودوآ و میخل ابیشـــه به رختکن رفتند. در نیمه 
دوم مجارســـتانی ها میل بیشـــتری به گلزنی از خود نشـــان دادند و در 
دقیقه ۶۶ توسط بارناباس وارگا یکی از گل های خورده را جبران کردند، 
اما این برای فرار از شکست کافی نبود و درنهایت هم بریل امبولو در 
دقیقه 3+۹0 گل سوم سوئیس را به ثمر رساند و آب سرد بر پیکر حریف 
یخت. با این نتیجه سوئیس سه امتیازی شد و به خاطر تفاضل گل  ر
کمتر نسبت به آلمان در رده دوم جدول رده بندی گروه A قرار گرفت. 
ژرمن هـــا نیز در نخســـتین دیدار این گـــروه و در بازی افتتاحیه جمعه 
شـــب پنج بر یک اســـکاتلند را شکست دادند تا خود را به عنوان یک 
مدعی جدی قهرمانی در هفدهمین دوره این مسابقات مطرح کنند. 

اخبار کوتاه

یگانهعصاری
خبرنگار


